

Date: 13/01/2026  
Ref: FAB/BS/017/2026

التاريخ: 2026/01/13  
المرجع: FAB/BS/017/2026

To: Abu Dhabi Securities Exchange

After Greetings,

إلى: سوق أبوظبي للأوراق المالية  
تحية طيبة وبعد،

### Announcement on the Opening of Nomination for Membership of the Board of Directors

The Board of Directors of First Abu Dhabi Bank P.J.S.C. has the honor to inform the shareholders of the opening of nomination for the Board of Directors membership during the period from Tuesday 13 January 2026 to Friday 23 January 2026.

Any person/shareholder who meets the conditions of nomination for the Board membership mentioned below may nominate themselves for membership by an application to be submitted to the Management of the Bank as per the requirement laid down in this announcement. The application shall enclose a detailed profile of the applicants together with supported documents, and the capacity of membership for which they wish to nominate themselves (Executive Director/ Non-Executive Director/ Independent Director).

#### General Conditions:

الشروط العامة:

1. The number of members to be elected to the Board of Directors is 11 members.
2. Nominations for Board membership shall remain open for a period of (10) days from the date of the

#### إعلان فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

يتشرف مجلس إدارة بنك أبوظبي الأول ش.م.ع بابلاع السادة المساهمين عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة خلال الفترة الممتدة من يوم الثلاثاء الموافق 13 يناير 2026 إلى يوم الجمعة 23 يناير 2026.

على الأشخاص/المواطنين الذين تتوفر فيهم شروط الترشيح لعضوية مجلس الإدارة المذكورة أدناه التقدم بالترشيح عن طريق طلب يتم تقديمها وفقاً للمتطلبات المنصوص عليها في هذا الإعلان، ويتم ارفاق الطلب بنبذة مفصلة عن السيرة الذاتية مع المستندات المطلوبة، وصفة العضوية (عضو تنفيذي، عضو غير التنفيذي، عضو مستقل)

1- عدد الأعضاء الذين سيتم انتخابهم لعضوية مجلس الإدارة هو 11 عضواً.

2- سيظل باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة مفتوحاً لمدة 10 أيام من تاريخ الإعلان وذلك وفقاً

announcement in accordance with the requirements of Article (9) of the Chairman of Authority's Board of Directors' Decision no. (3 / Chairman) of 2020 concerning Joint Stock Companies Governance Guide and as amended from time to time.

لمتطلبات المادة (9) من قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3/ر.م) لسنة 2020 بشأن اعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة وتعديلاته من وقت لآخر.

3. Persons who nominate themselves for membership to the Board shall satisfy the conditions set forth in the UAE Federal Law No. (32) of 2021 regarding Commercial Companies and the Chairman of Authority's Board of Directors' Decision no. (3 / Chairman) of 2020 concerning Joint Stock Companies Governance Guide and as amended from time to time and the laws and the regulations of the UAE Central Bank.

3- يجب على الأشخاص الذين يرشحون أنفسهم لعضوية مجلس الإدارة استيفاء جميع الشروط المنصوص عليها بقانون اتحادي رقم (32) لسنة 2021 بشأن الشركات التجارية وقرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3/ر.م) لسنة 2020 بشأن اعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة والنظام الأساسي للبنك وتعديلاته من وقت لآخر وأنظمة المصرف المركزي لدى دولة الإمارات العربية المتحدة.

4. The nomination application shall contain the documents referred to in Article (10) of the Chairman of Authority's Board of Directors' Decision no. (3 / Chairman) of 2020 concerning Joint Stock Companies Governance Guide and as amended from time to time.

4- على الأشخاص الذين يرشحون أنفسهم ارفاق بطلب الترشيح المستندات المشار إليها في المادة (10) من قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3/ر.م) لسنة 2020 وتعديلاته من وقت لآخر.

5. The candidate may not, after closing the nomination, relinquish his nomination to another person.

5- لا يجوز للمرشح بعد غلق باب الترشيح التنازل عن ترشيحه لشخص آخر.

6. The Bank operates in more than 20 jurisdictions. Members of its board should have high caliber and extensive experience in managing large corporates or entities. The selection and election process will apply strict and demanding assessment to make sure that serious and qualified candidates are nominated to the membership of the board.

6- يتواجد بنك أبو ظبي الأول ش.م.ع. ويعمل في أكثر من 20 دولة، لذلك يجب أن يتمتع أعضاء مجلس إدارته بمستوى عالي من الكفاءة، وخبرة واسعة في إدارة المؤسسات الكبيرة، كما نود أن ننوه بأن عملية اختيار الأعضاء سوف تخضع للتقييم للتأكد من اختيار المرشحين المؤهلين لعضوية مجلس الإدارة.

7- سوف يقوم البنك بنشر أسماء الأعضاء المرشحين وبياناتهم الخاصة بالترشيح قبل يومين من اجتماع الجمعية العمومية على موقع البنك [www.bankfab.com](http://www.bankfab.com)

8- سيتم موافاة هيئة الأوراق المالية والسلع وسوق أبوظبي للأوراق المالية بقائمة أسماء المرشحين بعد غلق باب الترشيح.

9- يرجى ارسال طلبات الترشيح مع جميع المستندات المطلوبة ضمن المهلة المحددة أعلاه إلى عنوان البريد الإلكتروني التالي: [boardsecretariatooffice@bankfab.com](mailto:boardsecretariatooffice@bankfab.com)

- End -

- انتهى -